
 

Agenda mr-overleg 23-01-2024 verplaatst naar 6-2-2024 

Aanvang: 19.00 -20.30 uur   

Aanwezig: Helmuth, Sigrid, Marjolein, Bart, Lucinda en Els  
Afwezig: Tjallina 
Locatie: De Ark  

1. Opening   
 

2. Notulen 21 november  
- Helmuth vult aan dat de schoonmaak aangescherpt is.  
- De website wordt binnenkort geüpdatet, staat op het 

prioriteitenlijstje van Tjallina (ze heeft het heel druk). 
Lucinda vraagt of het mogelijk is om iets van de website 
uit handen te geven.  

- De lekkage in school is inmiddels verholpen.   
 

3. Mededelingen/ingekomen stukken/OWG/MR mail   
- Els geeft aan dat ze van een ouder op het plein gehoord 

heeft dat een studiedag (29 maart) opeens uit de Kwieb 
verdwenen was. Dit zou kunnen als je per ongeluk met je 
vinger op het oogje drukt. Is er een mogelijkheid om deze 
rechten te veranderen? Nu voelt dit niet helemaal 
betrouwbaar als dit zo makkelijk gebeurt (vorig jaar is dit 
ook al een keer mis gegaan).  

- Bart legt uit dat de MR cursus (voor meer inzage wat een 
MR inhoudt) mogelijk is, maar alleen per school (niet 
kopwerk breed waar eerst misschien sprake van was). 
Bart gaat hier verder achteraan.  

- Geen datum nog voor MR-GMR, Bart laat het weten 
wanneer er iets bekend is.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4. Directiezaken/Mr-zaken   

1. Schoolplan (instemmingsrecht) - hebben we allemaal 
doorgelezen en allen hebben ingestemd.  

2. Voorlopige begroting - we hebben deze gezamenlijk 
bekeken. Mochten er nog vragen over zijn, gaan we 
hier de volgende vergadering verder op in.  

3. Zorgplan evaluatie - dit heet tegenwoordig het 
SchoolOndersteuningsProfiel (SOP). We willen graag 
een inclusieve school zijn, elk kind krijgt een passende 
plek bij ons met eventueel bijbehorende 
ondersteuningsbehoeften (veel specialisten en 
voorzieningen hebben we al in huis of via 
samenwerkingsverband).  

4. Jaarplan tussenevaluatie - formulier Monitor 2023-
2024. Hierop staan alle actiepunten. Zo zijn we 
namelijk op zoek naar een goede, nieuwe taal- en 
begrijpend leesmethode, met gebruik van de expertise 
van de voorheen OBD (omdat onze huidige methodes 
vernieuwd moeten worden) intensivering van de 
samenwerking met Kappio, optimaliseren etc.  

5. Verkiezingen i.v.m. einde termijn Bart. Sigrid en 
Marjolein gaan de verkiezing regelen, na de 
voorjaarsvakantie gaat hierover een bericht uit.  

 

5. Team en schoolzaken   
1. Sinterklaas - was een gezellige dag, pietjes waren ook 

heel leuk! Het gaf rust dat de Sint en pieten in de 
kleutergymzaal bleven en de klassen op bezoek 
kwamen. Sinterklaas wil komend schooljaar nog een 
keer Sint zijn. Ook de voorbereiding liep lekker vlot.  

2. Kerst - kerstviering in de kerk, was heel positief! 
Daarna samen lopend naar school en gezellig eten in 
de klas. Ook dit was geslaagd. Jammer dat de sponsor 
MJB (voor het rijden van de meubels en het regelen 
van een kerstboom) niet even bedankt is, dit nemen 
we mee.  

https://kopwerk.sharepoint.com/:w:/r/sites/MRDeArk-Leden/Shared%20Documents/Leden/Documenten/Protocol%20verkiezingen.docx?d=w69e79a8c55234b19a0c620ebb9c407f4&csf=1&web=1&e=2SzSFg


 

3. Lopende thema's - ‘Reizen van hier naar daar’ 
schoolbreed, elke klas geeft hier weer een andere 
invulling aan. Kleuters houden het dichtbij en richten 
zich vooral op de fiets, bovenbouw kijkt verder en 
heeft het ook over het openbaar vervoer en het 
ontwerpen van een voertuig in de toekomst.  

- Voorleesdagen: groep 7/8 heeft o.a. voorgelezen bij de 
kleuters.  

- Momenteel zijn we al druk bezig met het vullen van de 
portfolio’s.  
 

6. Vergaderdatum vaststellen - di. 9 april om 19.00 uur online 
vergadering  

 

7. Rondvraag/agendapunten voor volgend overleg: 
- Lucinda: geeft aan dat ze soms de verbinding mist tussen 

ouder-school. Tjallina had aangegeven om binnenkort 
weer te starten met de koffieochtenden. We vragen dit na 
bij Tjallina. Ook nieuwe stagiaires waren nog niet 
voorgesteld via Kwieb, ouders vinden het fijn om hier op 
de hoogte van gesteld te worden. Misschien een thema 
avond vanuit GGD bij ons op school georganiseerd? (de 
drempel is dan lager om heen te gaan). Lucinda geeft aan 
dat de school misschien meer gebruik mag maken van 
ouders (bij thema, creatief circuit etc.).  

Latere aanvulling van Tjallina (n.a.v. een korte terugkoppeling van deze MR 
vergadering):  

● Wat betreft data die verdwijnen uit de agenda, dit is onduidelijk hoe dit 
komt. Ik heb contact met Ziber, maar tot nu toe is daar niks concreets 
uitgekomen. Ik heb bijvoorbeeld de vraag gesteld of het een bug in het 
systeem kan zijn omdat het niet de eerste keer was dat zoiets gebeurt. 

● wat betreft de website, ook hier heb ik iets uitstaan wat hopelijk na de 
vakantie geregeld wordt. Er zijn een aantal zaken die ik zelf niet kan 
aanpassen aan de achterzijde. Wat betreft een ouder toegang geven om 
te helpen, dat is een behoorlijk grijs gebied waarbij je ook zit met 
autorisaties ed. dus daar gaat mijn voorkeur niet naar uit. 



 

● Wat betreft het punt ouderbetrokkenheid in het jaarplan. Laat ik 
allereerst benadrukken dat er een verschil is tussen ouderbetrokkenheid 
en ouderparticipatie en het een zegt niet noodzakelijkerwijs iets over 
het ander. Dit jaar volg ik een driedaagse scholing over dit onderwerp bij 
de AVS (algemene vereniging schoolleiders) De eerste dag is eind 
februari. 
Een deel van de opdracht voor deze module is het in kaart brengen van 
de huidige situatie en vanuit daar vervolgstappen zetten. Na de eerste 
dag kom ik zeker bij de MR, maar ook bij andere ouders in de lucht om 
feedback op te halen om dit te verwerken. Dit onderwerp komt dus 
zeker terug op de agenda. 

 

 

 


